

2015-2017年度聖母無玷聖心學校法團校董會校友校董選舉通告

校友會為唯一由聖母無玷聖心學校之辦學團體，即信託人法團的香港地區聖母痛苦方濟傳教女修會承認的校友會組織。校友會於2013年4月27日，就教育局校本管理及聖母無玷聖心學校學校校董會章程的規定，通過校友校董選舉規章（“選舉規章”），並於2015年2月5日成立選舉委員會以處理選舉事宜。

選舉委員會現就該規章發出選舉通知。並將於2015年4月25日舉行第二屆學校校董會校友校董選舉。選出校友校董一名，並向校董會提名註冊為學校校董會校友校董。任期由2015年9月1日起至2017年8月31日止。

現邀請各聖母無玷聖心學校校友(包括非校友會會員)踴躍參選。唯只有校友會會員才可投票選舉學校校董會校友校董。

詳情請參閱選舉通知。

開始接受提名日期：2015年3月2日

截止提名日期：2015年3月27日下午3時正

選舉日期：2015年4月25日星期六

投票時間：由上午10時正至下午5時正

投票地點：聖母無玷聖心學校禮堂（地址：沙田大圍美田路一號，見
<http://www.ihms.edu.hk/schweb/mail.htm>）

下載：

選舉通知（中文 / 英文）

提名表格

投訴表格

如欲了解更多關於校董的職責及責任和校本管理的問題，請參閱以下網址:-

1. 校董：
<http://www.edb.gov.hk/en/sch-admin/sbm/about-sbm/corner-manager.html>
2. 校本管理：
<http://www.edb.gov.hk/en/sch-admin/sbm/about-sbm/index.html>

何志傑
選舉委員會主席

**Notice of the Election of Alumni Manager of The Incorporated Management Committee of
Immaculate Heart of Mary School 2015 to 2017**

The Alumni Association is the only alumni organisation recognised by The Incorporated Trustees of the Hong Kong Province of The Franciscan Missionary Sisters of Our Lady of Sorrows, the school sponsoring body of Immaculate Heart of Mary School ("IHMS") . According to the School Based Management of Education Bureau and the Constitution of The Incorporated Management Committee ("the Management Committee") of Immaculate Heart of Mary School, the Alumni Association had, on 27th April 2013, resolved and passed the Regulations for the Election of the Alumni Manager and the Election Committee was formed on 5th February 2015 by the Alumni Association to undertake the election.

Notice of the Election of the Alumni Manager is hereby given. The polling of the 2nd Election of the Alumni Manager will be held on 25th April 2015. An Alumni Manager will be elected and the elected candidate will be nominated to The Incorporated Management Committee for registration as the Alumni Manager of the Management Committee of IHMS. The term of the Alumni Manager will be from 1st September 2015 to 31st August 2017.

All the Alumni (whether being a member of the Alumni Association or not) are invited to be nominated as the candidate. However, only the full members of the Alumni Association are entitled to vote.

For details please refer to the Notice of Election.

Date of commencement of Nomination : 2nd March 2015

Deadline for Nomination : 3:00 p.m. on 27th March 2015

Polling Date : Saturday, 25th April 2015

Polling Time : 10:00 a.m. to 5:00 p.m.

Polling Address : Hall of Immaculate Heart of March School (Address : No.1 Mei Tin Road, Tai Wai, Shatin, please see : <http://www.ihms.edu.hk/schweb/mail.htm>)

Download :

Election Notice (Chinese / English)

Nomination Form

Complaint Form

To learn more about the duties and liabilities of the Alumni Manager and the School Based Management, please refer to the following web-sites:-

1. Alumni Manager
<http://www.edb.gov.hk/en/sch-admin/sbm/about-sbm/corner-manager.html>

2. School Based Management
<http://www.edb.gov.hk/en/sch-admin/sbm/about-sbm/index.html>

Ho Chi Kit
Chairman of the Election Committee